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Trafikudvalget har i brev af 31. marts 2005 stillet mig følgende spørgsmål 
23 – L 84, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 23:

"Kan ministeren bekræfte, at alle hovedlandeveje inklusiv de amtsveje, der 
flyttes til staten, får en sådan kvalitet, at erhvervslivet vil opfatte det som 
en ordentlig korridor, hvor både tung og let trafik kan være samtidig og 
komme forbi hinanden, og hvor de sikkerhedsmæssige krav, som borgerne 
har en forventning om, er til stede?"

Svar:

De amtsveje, som overføres til staten, er som helhed betragtet de mest 
overordnede amtsveje. Disse veje indgår i erhvervslivets transportkorrido-
rer og er af væsentlig betydning for trafikken mellem landsdels- og 
egnscentre.

De veje, som staten overtager fra amterne, vil indgå sammen med det nu-
værende statsvejnet, når staten løbende vurderer og prioriterer investe-
ringsbehovet indenfor de givne økonomiske rammer.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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